
ورزشـــگاه آزادی به عنوان محل بازی های خانگی تیم های 

پرسپولیس و نساجی مازندران در رقابت های لیگ قهرمانان 

آســـیا معرفی شده است و چنانچه این ورزشگاه تا چند هفته 

دیگر برای میزبانی از این رقابت ها آماده نشود آن وقت است 

که هر دو باشـــگاه شـــاید برای میزبانی از حریفان آسیایی با 

مشکلاتی مواجه شـــوند. اتفاقی که هر دو باشگاه را نگران 

کرده و در همین راســـتا نیز صادق درودگر از شرکت توسعه 

و تجهیز خواســـتار روشن شـــدن این وضعیت شد. مشکل 

اشاره شـــده به چند ماه پیش بر می گردد. همان مقطعی که 

پرسپولیس و استقلال برای معرفی این ورزشگاه به عنوان محل 

میزبانی خود از حریفان آسیایی تردید داشتند. در این میان 

استقلال تصمیم گرفت ورزشگاه فولاد شهر اصفهان را معرفی 

کند و پرسپولیس هم به این فکر افتاد که ورزشگاه امام رضای 

مشهد را معرفی کند که این مساله چندان به مذاق مسئولان 

مشهدی خوش نیامد و درنهایت سرخپوشان همان ورزشگاه 

آزادی را انتخاب کردند. 

در هر صورت در فاصله تقریبا یک ماه تا شروع مرحله گروهی 

لیگ قهرمانان دو باشـــگاه پرسپولیس و نساجی پیگیر این 

هستند که می توانند در ورزشگاه آزادی میزبان باشند یا نه. 

هر چند به نظر می آید این ورزشگاه در صورت آماده شدن هم 

به صورت نصف و نیمه می تواند میزبان دو باشگاه و هوادارانش 

باشد. 

کمبودهای ورزشگاه آزادی
ورزشگاه آزادی برای اینکه مورد تایید نمایندگان  ای اف سی قرار 

بگیرد چند ایراد بزرگ دارد. سالن کنفرانس و اتاق دوپینگ به 

خاطر مقاوم سازی سکوها مورد تخریب قرار گرفته است. اتاق 

گزارشگران آماده نیست. جایگاه خبرنگاران شرایط میزبانی از 

اصحاب رســـانه را ندارد. اتاق ناظران و داوران نیز به طور کامل 

آماده نشده است و چند مشکل دیگر که همگی جزء الزامات 

 ای اف سی هستند. 

بدهی سنگین سرخابی ها
به ورزشگاه آزادی

یکی از مسئولان شرکت تجهیز در واکنش به صحبت های اخیر 

صادق درودگر، مدیرعامل باشگاه نساجی در مورد مشکلات 

ورزشـــگاه آزادی و اینکه آنها بلاتکلیف هستند، عنوان کرد: 

»قبل از هر چیز باید عنوان کنم که وقتی قرار است ورزشگاهی 

بازسازی شود قبل از هر چیز نیاز به بودجه دارد. ورزشگاه آزادی 

به عنوان میزبان بازی های تیم ملی و سرخابی ها بخشی قابل 

توجهی از درآمدش را از این راه به دست می آورد که متاسفانه 

دو باشگاه پرسپولیس و استقلال در یک سال اخیر به تعهدات 

مالی شان عمل نکرده و بدهی سنگینی را به مجموعه دارند. 

مسلما اگر این پرداختی ها زودتر انجام گرفته بود ما هم خیلی 

از کارهای خود را پیش برده بودیم که متاسفانه این اتفاق رخ 

نداد. حتی الان که سرخابی ها در فصل جدید میزبان حریفان 

خود در ورزشگاه آزادی هستند بدهی سنگینی به ما دارند اما با 

این حال همکاری لازم را با هر دو باشگاه داریم. در زمینه برنامه 

آماده سازی ورزشگاه هم از نظر زمانی عقب نیستیم. اخیرا هم 

عسگریان به طور مفصل توضیح داد که چه اقداماتی در ورزشگاه 

آزادی شکل گرفته است. اینکه صحبت شد این پروژه بیش از 

16 ماه زمان خواهد برد تا تکمیل شود بررسی شده است. من 

بحث مقاوم سازی و تغییر سکوهای طبقه دوم ورزشگاه آزادی را 

مثال می زنم که به خاطر شیب موجود در آن کارگران به سختی 

باید بتون را کنده و به بیرون ببرند و این مساله خودش زمان بر 

است. باشگاهی مثل رئال مادرید که قطعا مشکل بودجه نداشت 

نزدیک به یک سال زمان برد تا ورزشگاه سانتیاگو برنابئو را آماده 

کند. با شرایط موجود باز ما همه تلاش خودمان را می کنیم که 

تا شروع لیگ قهرمانان آسیا الزامات  ای اف سی را برطرف کرده 

و ورزشگاه را آماده میزبانی از مسابقات لیگ قهرمانان کنیم.«

خیال نساجی راحت شد
مســـئولان ورزشـــگاه آزادی صبح روز گذشـــته در واکنش به 

صحبت های دوشنبه شب صادق درودگر، با باشگاه نساجی 

ارتباط گرفته و به آنها اطمینان دادند که بخش زیادی از الزامات 

ای اف سی آماده شده و برای اینکه خیال شان راحت شود نیز 

می توانند در اولین فرصت از ورزشگاه بازدید کنند. در این میان 

نیز قرار شد دو باشگاه نساجی و پرسپولیس به زودی کارگروهی 

را تشـــکیل داده و به ورزشگاه آزادی بفرستند تا بعد از بررسی 

دقیق، ایرادات را مشخص کرده و به شرکت توسعه و تجهیز اعلام 

کنند تا زودتر رفع شود. صادق درودگر در واکنش به این اتفاق 

به »فرهیختگان« گفت: »صحبت هایی که لازم بود را رسانه ای 

کرده و به گوش مســـئولان رساندیم اما از ورزشگاه آزادی به ما 

اطمینان دادند که ایرادات تا شـــروع بازی ها برطرف خواهد 

شد و ما مشکلی برای میزبانی از حریفان خود در این ورزشگاه 

نخواهیم داشت که امیدوارم این اتفاق رخ دهد.«

ادعای فرد مسئول در ورزشگاه آزادی:
از زمانبندی جلوتر هستیم

برای اینکه به طور کامل تر به قضیه پرداخته باشیم با یکی از 

مســـئولان ورزشگاه آزادی تماس گرفتیم تا صحبت های او را 

هم بشـــنویم. او با تاکید بر اینکه چه به صورت تصویری و چه 

در قالب مصاحبه در چند روز اخیر گزارش کامل از اقداماتی 

که در ورزشـــگاه آزادی در حال انجام است ارائه شده، گفت: 

»ما اصلا از برنامه ریزی ای که داشتیم عقب نیستیم بلکه جلو 

هم هستیم. در حال حاضر ضلع غربی ورزشگاه عایق بندی 

شده و نخاله ها نیز جمع آوری شده است. در عین حال عملیات 

مقاوم سازی هم روی این سکوها در حال انجام بوده و هست. 

به خاطر کارهای زیر بنایی مجبور به تخریب سالن کنفرانس و 

اتاق دوپینگ شدیم که در واقع این دو اتاق یکی از نگرانی های 

اصلی باشـــگاه نساجی هم هســـت. برای سالن کنفرانس 

نگرانـــی وجود ندارد چراکه ســـالن کنفرانس را به طبقه دوم 

برده ایم که قبلا هم کنفرانس های بین المللی از جمله فینال 

لیگ قهرمانان آسیا در این سالن انجام شده است. در زمینه 

زیبا سازی اقداماتی در حد توان مان در رختکن ها، اتاق داوران 

و ناظران داشته ایم. برای سکوها هم فکر کنم تا 50 هزار هوادار 

را بتوانیم در ورزشگاه میزبانی کنیم. از این جهت که سکوهای 

پشت دروازه و شرقی ورزشگاه آماده میزبانی از هواداران است. 

در مورد جایگاه VIP هم باید بگویم که آماده نیست و در این 

مورد باید بگویم که در تلاش هســـتیم تـــا این جایگاه آماده 

شود. جایگاه خبرنگاران هم آماده میزبانی از اصحاب رسانه 

است. البته نمی گویم که هیچ مشکلی وجود ندارد بلکه باید 

دو باشـــگاه نساجی و پرسپولیس به زودی نمایندگان خود را 

به ورزشـــگاه فرستاده و اگر کمبودی می بینند اطلاع رسانی 

کنند تا قبل از آغاز مسابقات و بازدید نمایندگان ای اف سی 

آنها را برطرف سازیم.«

وی در پاســـخ به این ســـوال که آیا صد در صد این اطمینان را 

به دو باشـــگاه برای میزبانی از رقبای آسیایی خود می دهند یا 

نه، عنوان کرد: »بدون شـــک ورزشگاه آزادی و شرکت توسعه و 

تجهیز در حد توان خود ایرادات را برطرف کرده اند و همان طور 

که گفتم کمبودهایی هست که باید با نمایندگان دو باشگاه در 

مورد برطرف ساختن آن به نتیجه برسیم.« 
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گفتوگو
آخوندی، دروازه بان تیم ملی فوتسال زنان در گفت وگو با 

»فرهیختگان«: این اوضاع در شأن جامعه فوتسال نیست

تیمیکهقهرمانآسیابود
درحالنابودیاست!

این روزها خبرهای خوشی از فوتسال دختران به 

گوش نمی رسد و این تبعیض و نابسامانی صدای 

ســـتاره های فوتسال ایران را درآورده است. ستاره هایی که روزی تیم 

ملی با حضورشان قهرمان آسیا شد، حالا در بلاتکلیف ترین حالت 

ممکن  هســـتند. وضعیت اقتصادی، بلاتکلیفی تیم ها و بازیکنان، 

تهدید تیم ها به انصراف از حضور در سوپرلیگ، قراردادهای کم و ... 

وضعیت تلخی برای فوتســـال ایران به وجود آورده که قابل توصیف 

نیست. اعظم آخوندی، دروازه بان تیم ملی فوتسال ایران در گفت وگو با 

»فرهیختگان« از شرایط این روزهای فوتسال و ناراحتی از تبعیض هایی 

گفت که سبب بروز چنین شرایطی در این رشته شده است. 

اگر بخواهید درباره شرایط این روزهای فوتسال صحبت کنید چطور 

آن را توصیف می کنید؟ اوضاع تیم قهرمان آسیا چرا این طور شده؟

چه بگویم که بتوانم عمق ناراحتی ام از فاجعه ای که در فوتســـال درحال 

رخ دادن است را بیان کنم؟ متاسفانه تیمی که قهرمان آسیا بود و آن همه 

ستاره و استعداد داشت، به سبب بی توجهی درحال نابودی است. تیمی 

پر از استعداد و دخترانی که از این راه درآمدی دارند درحال فروپاشی است. 

فرشته کریمی صدای دختران فوتسالیست شد و از تبعیض ها گلایه 

کرد. چقدر از این تبعیض ضربه خوردید؟

من از فرشته کریمی ممنونم. خانم کریمی دوبار بهترین بازیکن آسیا شده و 

یکی از بهترین های ایران و آسیا است و از موقعیت خودش استفاده می کند تا 

کاری کند که اوضاع فوتسال بهتر شود. من با خانم کریمی کاملا هم عقیده 

هستم. این تبعیض ها خیلی اذیت کننده است و همه ما را اذیت می کند. 

الان اصلا تکلیف لیگ معلوم نیست. تیم ملی که آن طور رها شده است، 

این هم از لیگی که ما هرسال می گفتیم قوی و پویا است. تلاش چندین 

ساله مربیان و بازیکنان درحال از دست رفتن است و این تبعیض ها باعث 

می شود که جامعه فوتسال خیلی آسیب ببیند. 

از برگزاری ســـوپر لیگ هنوز خبری نیست؟ خیلی از تیم ها تهدید 

به انصراف کرده اند. 

بله متاسفانه خیلی از تیم ها دارند انصراف می دهند و این در شرایطی است 

که خیلی از ما حتی مبالغی از قرارداد پارسال مان را هنوز دریافت نکرده ایم 

که می شـــنویم تیم ها یا می خواهند انصراف دهند یا قراردادهای خیلی 

پایین ببندند. این اوضاع خوشـــایند جامعه فوتسال نیست و همه متضرر 

از آن می شـــوند. همه ما اعم از بازیکن، مربی و ... از این وضعیت متضرر 

می شویم و همه باید دست به دست هم دهیم و اجازه ندهیم این اتفاق بیفتد. 

نکته تلخ این روزها هم اشاره به رفتن برخی از بازیکنان خوب فوتسال 

از لیگ ایران به دیگر کشورهاست. 

دقیقا همین طور است. در حالت عادی قراردادهای ما آنقدر کم است که 

اکثر بچه ها بعد از اتمام لیگ تلاش می کنند یک منبع درآمد داشته باشند 

و در حالت عادی هم قراردادهای ما کفاف این فشار و تورم را نمی دهد چه 

برسد به اینکه بخواهند از مبلغ آن کم کنند یا اصلا قراردادی در کار نباشد. 

وقتی شرایط این طور است باید چکار کنند؟ ما انسانیم و باید کاری کنیم 

که خودمان را شرایط سخت نجات دهیم. چطور می شود کاری نکرد وقتی 

می بینیم اوضاع دائما بدتر می شود و هرچه می گوییم به داد ما برسید، کسی 

اهمیتی نمی دهد. همه کشورها برنامه ریزی های درست سالیانه دارند و 

سال به سال بهتر می شود اما اوضاع تیم قهرمان آسیا الان این شده است!

شـــما سابقه حضور در لیگ دیگر کشورها را دارید. تا به حال چنین 

شرایطی را تجربه کرده بودید؟

بله من چهار سال مالدیو و یک سال در عراق بازی کردم. مالدیو تا سال های 

قبـــل چندین بازیکن خارجی می گرفت تا لیگش پیشـــرفت کند که من 

هم یکی از لژیونرها بودم. اما امســـال مسابقات شان را بدون حضور هیچ 

بازیکن خارجی برگزار کردند. کاپیتان تیم شان که با من صحبت می کرد 

گفت امسال فدراسیون این تصمیم را گرفته است و گفته می خواهیم تاثیر 

حضور لژیونرها و میزان پیشـــرفت تیم را بسنجیم. همه لیگ ها و کشورها 

دنبال بهتر کردن شرایط هستند و ما هم باید در این راستا پیش برویم اما 

گویا همه چیز بدتر می شود. 

به عنوان دروازه بان تیم ملی با تاج و مسئولان چه صحبتی داری؟

فدراسیون می تواند کاری کند که باشگاه های بزرگی که شرایط تیم داری 

دارند و فوتبال آقایان را حمایت می کنند، از فوتسال بانوان هم حمایت کنند. 

فدراسیون باید وارد عمل شود، مسئولان باشگاه ها و مدیرعامل ها هم حمایت 

کنند. ما وقتی با باشـــگاه های بزرگ صحبت می کنیم، می گویند بودجه 

بسته شده و دیگر بودجه نداریم. مگر چقدر بودجه برای تیم فوتسال بانوان 

نیاز اســـت؟ این ارقام ماورایی و نجومی که هرکسی می گیرد نوش جانش، 

ما فقط می گویم این همه تبعیض نباشد. با یک صدم بودجه فوتبال آقایان 

می تواند یک تیم فوتسال بانوان خوب بست. الان همه جامعه فوتسال با تمام 

دســـتاوردهای بزرگش در ایران و آسیا درحال فروپاشی و ضرر دیدن است. 

اجازه ندهید که زحمات چندین ساله دختران فوتسالیست به خاطر بی توجهی 

نابود شود. از طرف دیگر فدراسیون می تواند جام باشگاه های فوتسال زنان را 

برگزار کند. درخواست دهد یا خودش برگزار کند. اگر این بازی ها برگزار شود 

خیلی به فوتسال بانوان کمک می کند و راهکار خوبی است.

ورزشگاه خانگی؛ دغدغه مهم پرسپولیس و نساجی

آزادیبرایمیزبانیلیگقهرمانانآمادهمیشود؟
 ادعای ورزشگاه آزادی: از برنامه جلو هستیم، می توانیم از 50 هزار نفر میزبانی کنیم

گفتوگو

بیست و دومین دوره رقابت های والیبال قهرمانی آسیا از 

روز شنبه هفته جاری در شهر ارومیه آغاز شد و تیم ملی 

کشورمان در دو دیدار ابتدایی خود در گروه A مسابقات 

مقابل تیم های هنگ کنگ و عراق به برتری دست یافت. 

ملی پوشان کشورمان ابتدا روز یکشنبه در نخستین دیدار 

خود با نتیجه 3 بر صفر موفق به پیروزی مقابل هنگ کنگ 

شـــدند و در ادامه روز دوشنبه با نتیجه 3 بر یک عراق را 

مغلوب کردند.بـــا پایان مرحله مقدماتی تیم های ایران، 

عراق، ژاپن، تایلند، چین، اندونزی، چین تایپه، بحرین، 

قطر، هند، کره جنوبی و پاکستان با کسب رتبه های اول و 

دوم گروه های خود به مرحله بعدی صعود کردند. همچنین 

برنامه نخستین مرحله حذفی مسابقات نیز اعلام شد و 

تیم ملی کشورمان امروز به مصاف پاکستان خواهد رفت.

ساسان خداپرست، ملی پوش و کاپیتان سابق تیم ملی و 

مربی والیبال ایران در گفت وگو با »فرهیختگان« درخصوص 

شـــرایط تیم ملی والیبال کشورمان در مرحله مقدماتی 

و مسیر تیم کشـــورمان برای قهرمانی در این مسابقات 

صحبت کرد که در ادامه می خوانید.

عملکـــرد تیـــم ملی والیبـــال در مرحلـــه مقدماتی 

رقابت های قهرمانی آسیا چگونه بود؟

بازی نخست مقابل هنگ کنگ با توجه به سطح کیفی این 

تیم چندان قابل صحبت نیست. تیم های شرق که سرآمد آنها 

ژاپن است، سرعت را در والیبال دارند و شمه هایی از سرعت نیز 

در تیم هنگ کنگ بود ولی از نظر تکنیکی و تاکتیکی این تیم 

در سطح ما نبود که بخواهیم تحلیلی داشته باشیم. تیم ما در 

این دیدار اصلا تحت فشار نبود و عطایی نیز از اکثر بازیکنان 

استفاده کرد. در بازی دوم مقابل عراق در ست نخست ما این 

تیم را دســـت کم گرفتیم و عراق نیز خیلی خوب بازی کرد. 

آنها در این ست کم اشتباه بودند و برعکس آنها ما پر اشتباه 

بودیم و فقط 10، 11 اشتباه سرویس داشتیم. بچه ها فکر 

می کردند از پیش برنده هستند که موضوع بسیار خطرناکی 

است. در ست دوم بچه ها متوجه شدند که اگر به خودشان 

نیایند جلوی عراق نیز مشکل دارند. با حضور وادی در ست 

دوم، بازی برگشت و او خوب بازی کرد. بچه ها به خودشان 

آمدند و سرویس خوب زدند و دریافت نیز خوب بود. محمد 

ولی زاده در این دیدار تا جایی که یادم هست هیچ اشتباهی 

نداشـــت و این در حالی است که بازی او از نظر تماشاگران 

به چشم نمی آید. شاید اگر برگ آنالیز او را نگاه کنیم متوجه 

اشتباهاتی از ســـوی او شویم، اما این اشتباهات آنقدر کم 

بود که به چشم نیامد. او بسیار عالی والیبال بازی می کند 

و در دفـــاع روی تور عملکردش خوب، در حمله همه توپ ها 

را تبدیل به امتیاز و سرویس هایش نیز بسیار باکیفیت بود. 

این پسر یکی از بازیکنان خیلی خوب ما است و فقط شاید 

بازی اش تماشاگرپسند نباشد، اما از نظر کارشناسی بهترین 

بازیکن ما بود.

با پایان مرحله مقدماتی، قرار است در اولین مسابقه 

حذفی با تیم پاکستان بازی کنیم. به نظر شما این تیم 

اصلا در حد تیم ملی کشورمان است؟

قبل از شروع مسابقات ما یک بازی دوستانه با پاکستان انجام 

دادیم که برای دیدن عرفان نواز، سرپرست 

و نایب رئیس فدراسیون پاکستان که زمانی 

در ارومیه بازی می کرد به سالن رفتم. یک 

ست از این بازی دوســـتانه را دیدم. این 

تیم بسیار قد بلند و در حمله بسیار خوب 

است. مربی برزیلی تازه به این تیم اضافه 

شده است و فکر می کنم اگر یک مدت با 

این تیم کار کند از لحاظ فیزیکی پتانسیل 

خوبی دارد. ایران این بازی دوستانه را 3 بر یک برد، اما فاصله 

امتیازات کم بود. این تیم از لحاظ تکنیکی و تاکتیکی در حد 

ایران نیســـت، اما اگر  بخواهیم خود را از پیش برنده بدانیم، 

صددرصد اذیت مان می کند. پاکستان از دو همگروهی ایران 

و به خصوص عراق خیلی بهتر است.

برگزاری مسابقات در ارومیه باعث شده است تا تنها 

قهرمانی هواداران والیبال کشـــورمان را راضی کند. 

با پایان مرحله مقدماتی به نظر شـــما تیم کشورمان 

پتانسیل قهرمانی را دارد؟

در فوتبال می گویند هواداران یار دوازدهم هســـتند و ما در 

والیبال می گویم آنها یار هفتم و هشـــتم هستند. هواداران 

خیلی به ما کمک خواهند کرد، اما این موضوع روی برخی 

تیم ها کمتر تاثیر می گذارد. برای ژاپنی که در برزیل مقابل 

15 هزار تماشـــاگر بازی کرده، نمی  توانیم بگویم تماشاگر 

بی تاثیر است، اما کمتر تاثیر می گذارد و به این شرایط عادت 

دارد. این حضور تماشاگران برای برخی تیم هایی که تماشاگر 

ندیدند اثرگذار است و آنها حتی با دوربین 

از تماشاگران فیلمبرداری می کنند. البته 

بهترین فرصت برای ما است تا پنجمین 

قهرمانی خود را کســـب کنیم و پتانسیل 

این کار را داریم، اما باید کم اشـــتباه بازی 

کنیم. البته این کم اشـــتباه بودن باید در 

همه دیدارها باشـــد و مسابقه با عراق این 

موضـــوع را اثبات کرد. باید برای هر بازی 

برنامه داشته باشیم تا به فینال برسیم و با اعتماد به نفس بالا 

در دیدار نهایی حاضر شویم.

شرایط ژاپن را چطور دیدید؟

ژاپن در چند ســـال اخیر سرمایه گذاری خوبی روی والیبال 

کرده است و تیم بسیار خوبی دارد. ایران در سالیان گذشته 

قهرمانی ژاپنی هـــا را از آنها گرفته بودند و حالا آنها درحال 

بازگشت هستند و سوم لیگ ملت ها نیز شدند. طبیعتا آنها 

می خواهند قهرمانی ای که ســـال گذشته ما از آنها در ژاپن 

گرفتیم را پس بگیرند. در این شرایط اگر ما می خواهیم آنها 

را شکست دهیم باید خیلی کم اشتباه بازی کنیم.

یک روز پیش از شـــروع مســـابقات مـــا در دیداری 

تدارکاتی موفق به شکســـت ژاپن شدیم. نتیجه این 

بـــازی می تواند تاثیری در شـــرایط دو تیم درصورت 

رویارویی داشته باشد؟

صددرصد تاثیری نـــدارد و تا جایی که می دانم آنها در این 

بازی دوستانه از بازیکنان اصلی خود استفاده نکردند. روی 

نتیجه بازی دوستانه نمی شود حساب کرد و برای محک زدن 

شـــرایط تیم است. مربی فرانسوی ژاپن بسیار مربی خوبی 

است و قطعا تمام توان خود را در دیدار دوستانه نگذاشته و 

دستش را رو نکرده است.

به نظر شـــما شـــرایط تیم ما نســـبت به مســـابقات  

VNL)لیگ ملت های والیبال( بهتر شده است؟

صد درصد نسبت به VNL  بهتر شده است به خصوص از بابت 

پست دریافت کننده شرایط بهتری داریم. در آن تورنمنت دریافت 

ما نمی رســـید و وضعیت افتضاح بود، اما با حضور عبادی پور 

شرایط بهتر شده است. مبین نصیری نیز آمده است و دریافت 

اول خوبـــی دارد. میثم صالحی نیز خیلی به ما کمک خواهد 

کرد. صابر کاظمی نیز اضافه شـــده است و این شرایط باعث 

شده تیم بهتری نسبت به لیگ ملت ها داشته باشیم. آرزوی همه 

ما قهرمانی تیم ملی والیبال کشورمان است و این اتفاق برای 

همه افتخار است. والیبال هر جا موفق باشد منافع آن برای کل 

خانواده این رشته است. مردم نیز در ارومیه سنگ تمام گذاشتند 

و همانقدر  که در سالن حضور دارند بیرون سالن هم هستند. باور 

کنید اگر سالن 20 هزار نفری هم بود باز پر می شد. امیدوارم 

برای قدردانی از زحمات تماشاگران بتوانیم قهرمان شویم.

فـــارغ از هر نتیجه ای به نظر شـــما باید در بازی های 

آسیایی با ترکیب اصلی حضور داشته باشیم؟

مدال  بازی های آسیایی مدال کم اهمیتی نیست و قهرمان 

آسیا از کیفیت بالاتری برخوردار است. این موضوع به تصمیم 

فدراسیون بستگی دارد. ما تازه در تیم ملی خانه تکانی داشتیم 

و یک سری بازیکنان رفتند و نفرات جدیدی جایگزین شدند. 

چیزی در خصوص عدم حضور تیم اصلی نشنیدم و امیدوارم 

با تیم اصلی در این مسابقات شرکت کنیم، چون مدال این 

مسابقات خیلی مهم است.

ساسان خداپرست در گفت وگو با »فرهیختگان«: بهترین فرصت برای پنجمین قهرمانی در والیبال آسیاست

شرایطتیمملیازلیگملتهابهتراست
  ژاپن می خواهد قهرمانی را از ایران پس بگیرد
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